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Açıköğretim 2000 'e hazırlamyor 
Açıköğretim sistemi 2000'1i yıllar için yeniden yapılandı

rılıyor. Hedef, öğrencilerin ihtiyaçlarına en etkin şekilde ce
vap verebilmek ve eğitim kalitesini artırmak. Bunun için 6-7 
Ağustos'ta 23 öğretim üyesinin katıldığı bir toplantı yapıldı. 

AÖF'te gerçekleşecek yeni yapılanmanın amacı, iletişim 
teknolojisindeki yenilikleri Açıköğretim, İşletme ve İktisat 
programlarına yansıtmak ve ders programlarının içeriğinde 
değişiklik yaparak eğitim kalitesini artırmak. 

AÔF Dekanı 
Prof. Dr. Ali Ekrem ÔZKUL 

Özgür NEMUTLU 
Anadolu Üniversitesi'nin 

uzaktan eğitim veren Açı
köğretim, iktisat ve İşletme 
Fakülteleri'nin yeniden ya
pılanması için çalışmalar 
başlatıldı. 

Uzaktan öğretim sistemiy
le 506 bin öğrenciye eğitim 
veren Açıköğretim, işletme 
ve iktisat Fakülteleri ders 
programlarında ve iletişim 
teknolojisinde yenilikler ya
pılac~ 

_şi~ T~lantısı 
Açıköğretim sisteminin ye

niden yapılandırılması için 
Şile'de bulunan Anadolu 
Universitesi Araştırma, Eği-

tim ve Uygulama Oteli'nde 
6-7 Ağustos tarihleri arasın
da toplantılar yapıldı. Top
lantılara Rektör Prof.Dr. En
'gin Ataç'ın başkanlığında 23 
öğretim üyesi katıldı. 

Model oluşturuluyor 
Yapılan toplantılar sonun

da Açıköğretim sisteminin 
yapılandırılması konusunda 
model çalışması yapacak bir 
komisyonun oluşturulması 
karara bağlandı. 

Buna göre Prof. Dr. Ali Ek
rem Özkul'un başkanlığını 
yaptığı, üyeleri Doç. Dr. 
Nazmi Ulutak ve Doç. Dr. 
Ali Atıf Bir'den oluşan ko
misyon 11 Eylül'e kadar mo-

del çalışmasını tamamlaya
cak ve çalışma sonunda ha
zırlanacak raporu Rektör 
Ataç'a sunacak. 

Hedef belirlendi 
Komisyon Başkanı Açı

köğretim Fakültesi Dekanı 
Prof. Dr. Ali Ekrem Özkul, 
AÖF'te gerçekleşecek olan 
yeni yapılanmanın iletişim 
teknolojisindeki yenilikleri 
Açıköğretim programlarına 
yansıtmak ve ders program
larının içeriğinde yapılacak 
olan değişikliklerle eğitim 
kalitesini arttırmak amaçlı 
olduğunu söyledi. · 

Komisyon tarafından yapı
lacak olan çalışmalardan 

sonra AÖF'de köklü değişik
likler gerçekleşeceğini belir
ten Özkul, "Hedefimiz, öğ
rencinin ihtiyaçlarına en et
kin şekilde cevap verebil
mek" dedi. 

Görüş ve öneriler alındı 
Şile'de yapılan toplantının 

Rektör Prof. Dr. Engin 
Ataç'ın talebi üzerine ger
çekleştiğini ifade eden Öz
kul, toplantıda bulunan öğ
retim üyelerinden bir kısmı
nın Açıköğretim Fakültesi 
kadrosu içerisinde yer alma
dığını, ancak kendilerinden 
yapılabilecek değişi ki iki er 
konusunda görüş ve öneri
ler alındığını kaydetti. 

AÖF'den 
• yem 

uyğulama 
AÖF 1 Ağustos tarihin
den itibaren sınav kitap
çıklarını satışa sundu. 
AÇIKÖĞRETİM FAKÜLTESİ ye

ni bir uygulama başlatarak sı
nav kitapçıklarını öğrencilere 
AÖF Bürolarından ulaştırılıyor. 
Uygulamanın ilk aşamasında 

Anadolu Üniversitesi'nin örgün bölümlerine 1998-1999 öğretim yılında 
685'i ikinci öğretim olmak üzere toplam 3722 kontenjan ayrıldı. Bu yıl ikinci 
öğretim için ayrılan kontenjan 658; AÖF kontenjanları ise sınırsız. 

lktisat1 İşletme ve Açıköğretim 
Fakültesi'nin sürekli önlisans 
programına: bağlı bölümlerin 
soru kitapçıklarının satışına 
başlandı. 

Alper URUŞ 
Anadolu Üniversitesi'nin örgün ve ikin

ci öğretim yapan bölümlerine 1998-1999 
öğretim yılında 3722 kişilik kontenjan ay
rıldı. Bu sayının 658'ini ikinci öğretim 
oluşturuyor. 

AÖF kontenjanı sınırsız 
Uzaktan öğretim sistemini uygulayan 

Açıköğretim, İşletme ve İktisat Fakülteleri 
için saptanan kontenjan ise İktisat Fakülte
si Kamu Yönetimi Bölümü'nde 25 bin ola
rak belirlenirken; diğer bölümlerdeki kon
tenjan bu yıldan itibaren kaldırılmıştır. 

Kayıt tarihleri 
Kesin kayıtlar 31 Ağustos-11 Eylül 1998 

tarihleri arasında yapılacak. 

Boş kontenjanlar 
1998 ÖSYS sonuçlarına göre yapılan 

genel yerleştirme sonunda yükseköğre
tim programlarına kaydolmama nede
niyle boş kalan kontenjanlara ÖSYM ta
rafından merkezi olarak ek yerleştirme 
yapılacak. Genel yerleştirme sonunda 
Açıköğretim programları dışında bir 
yükseköğretim programına yerleştirilen 
adaylar ek yerleştirme için başvurama
yacak ve ek yerleştirme kontenjanlarına, 
genel yerleştirme sonunda her yüksek
öğretim programı için oluşan en küçük 
puanların altında öğrenci yerleştirilme
yecek. 

İlk kez öğrenci alacaklar 
Öğrenci işleri Daire Başkanı Nesrin 

Susuz, bu öğretim yılında, Mühendislik 
Mimarlık Fakültesi'nin Kimya Mühen
disliği Bölümü ile Eğitim Fakültesi'nin 
Bilgisayar ve Öğretim Teknolojileri Öğ-

retmenliği, İlköğretim Matematik Öğret
menliği, Okul Öncesi Öğretmenliği, Sı
nıf Öğretmenliği, Sosyal Bilgiler Öğret
menliği ve Zihin Engelliler Öğretmenliği 
programlarına ilk kez öğrenci alınacağı
nı söyledi. 

Fen' de İngilizce hazırlık 
Susuz, Bilecik Meslek Yüksekoku

lu'nun sekiz programında da ikinci öğ
retime geçileceğini belirterek; "Fen Fa
kültesi, 1998-1999 öğretim yılında yeni 
öğrencileriyle birlikte İngilizce hazırlık 
eğitimini gerçekleştirecek" dedi. 

ÖSYS sınav sonuç gazetesinde yer 
alan habere göre Anadolu Üniver
sitesi'nin örgün ve ikinci öğretim ger
çekleştiren fakülte ve yüksekokullarına 
ayrılan kontenjanlar ile puanlar ise şöy
le açıklandı: Kontenjan Listesi 2'de 

AOF öğrencHeri 1997-98 öğre
tim yılı soru kitapçıklarına, 80 
Açıköğretim İl Bürosundan 
ulaşabilecekler. Soru kitapçık
ları 1 SOıL ve makbuz karşılı-
ğında satılıyör. Yaklaşık 500 
bin soru kitapçığının öğrenci
lere sunulduğunu belirten yet
kililer, 63 tür soru kitapçığının 
hazırlandığını ve her büroya 
öğrenci sayısı, sınıf ve bölüm
lere göre kitapçıkların dağıtıl
dığını bildirdiler. 
Uygulamanın devam edeceği
ni bildiren yetkililer, AÖF'nin 
bu tür yeni uygulamalarla AÖF 
öğrencilerine kolaylık sağla
mayı amaçladıklarını bildir-
diler. 



Hukuk Fakültesi 4. sırada 
Hukuk Fakültesi'nin Adalet Bakanlığı sınavındaki başarı sıralamasında dördüncü 
olduğu açıklandı. Doç. Dr. Ayşe Tülin Yürük "konuyla ilgili yerel basında çıkan 
haberlerin kamuoyunu yanlış bilgilendirdiğini" ifade etti. 

Özgür NEMUTLU 

Bu yıl ilk mezunlarını veren Ana
dolu Üniversitesi Hukuk Fakülte

si, Adalet Bakanı ığı tarafından 
ÖSYM'ye uygulatılan Adli Yargı Ha
kim Adaylı ğ ı Sınavı ' ndaki başarı sıra
lamasında dördüncü sırada yer aldı. 
Mayıs l 998'de gerçekleştirilen sı

nav sonuç,larına göre, Anadolu Üni
versitesi , üniversitelerarası başarı sı
ra l amasında % 1 3.33 ile dördüncü 
o ldu . 

Hukuk Fakültesi Dekan Yardımcısı 
Doç Dr Ayşe Tülin Yürük, Hukuk 

Fakültesi öğrencilerinin sınav başarı 
oranı olan% l 3.33'ün Türkiye ortala
masının üstünde bir rakam olduğunu 
söyledi. 

Önceki günlerde bazı basın organ
larında yeralan yazıların kamuoyunu 
yanıltığını belirten Yürük, basın or
ganlarınca Hukuk Fakültesi'nin başa
rı oranı olarak yazılan %0.040 raka
mının sınavda başarılı olan Anadolu 
Üniversitesi Hukuk Fakültesi öğren
cilerinin, sınavda başarılı olan tüm 
öğrencilere olan oranını gösterdiğini 
belirtti. Eskişehir'de yayınlanan yerel 

bir gazetede konuyla ilgili olarak 
"Anadolu Üniversitesi Hukuk Fakül
tesi küme düştü" ifadesinin kullanıl
dığını kaydeden Yürük, "İlk kez me
zun veren bir fakülte için küme düş
tü ifadesinin kullanılması yanlıştır" 
dedi. Bu tür yanıltıcı haberlerin 
Anadolu Üniversitesi hakkında ön
yargılı tutumlara yol açabileceğine 
işaret eden Yürük, "Fakültemizin ilk 
mezunlarını verdiği göz önünde 
tutulduğunda, öğrencilerimizin sınav 
sonuçları başarısızlığa değil, başarıya 
örnektir" şeklinde konuştu. 

Gençlik Kampı 'ndan fotoğraf sergisi 
Kemal İ. COŞKUN 

U luslararası Gönüllü Gençlik ve 
Çalışma Kampı öğrencileri "Ya

bancı öğrencilerin gözüyle Eskişehir 
ve Anadolu Üniversitesi" adlı bir fo
toğraf sergisi düzenledi. 

14 Ağustos günü EFSAD'da düzen
lenen sergide 38 fotoğraf sergilen

di. Çeşitli ülkelerden gelen öğrenci
lerin fotoğraflarının olduğu sergide, 
öğrenciler Anadolu Üniversitesi'ne 
hayran kaldıklarını ifade ettiler. 
Yabancı öğrencilerin fotoğraf ser

gisi hakkında görüşleri şöyle: 

Verly Thibaut (Belçika) 
Bütün fotoğraflar çok farklı ve her

kesin kişiliğini yansıtıyor. Fotoğrafın 
değişik halini gözler önüne seriyor. 
İlk kez refleks makine kullandım, 
Bundan sonra manuel makine de 
kullanabileceğimi anladım. 

Sergide daha çok fotoğrafımın ol
masını isterdim. Oldukça güzel bir 
sergi. 

Uluslararası Gönüllü Gençlik ve Çalışma Kampı öğrencileri 
EFSAD'da fotoğraflarını sergilediler. 

Karen Davies (İngiltere) Maja (Slovenya) 
Daha önce profesyonel anlamda Fotoğraf sergisini çok beğendim. 

fotoğraf çekmeyen grubumuzun fo- Aynı olguya değişik bakış açıları be-
toğraflarından çok etkilendim. Bu ni çok etkiledi. 
benim için çok önemli çünkü fotoğ- Fotoğraflar Eskişehir'in farklı böl-
rafçılıkla yakından ilgiliyim. gerini yansıtıyor. 

Kontenjan ve puan 1 istesi 
Fakülte 

Eczacılık Fakültesi 
Edebiyat Fakültesi 

Klasik Arkeoloji 
Sanat Tarihi 
Sosyoloji 
Tarih 

Eğitim Fakültesi 

Kontenjan 

70 

20 
40 
50 
50 

Puan Türü 

470 (F) 

431.017 (TS) 
430.653 (TS} 
438.508 (S} 
455.512 (TS) 

Almanca Öğretmenliği 40 372.101 (D) 

Bilgisayar ve Öğretim Teknolojileri Öğretmenliği 

Fransızca Öğretmenliği 
İlköğretim Matematik 
Öğretmenliği 
İngilizce Öğretmenliği 
İşitme Engelliler 
Öğretmenliği 
Okul Öncesi 
Öğretmenliğı 
Sınıf Öğretmenliği 
Sosyal Bilgiler 
Ögretmenliği 
Zihin Engelliler 
Öğretmenliği 

Fen Fakültesi 
Biyoloji 
Fizik 
İstatistik 
Kimya 
Matematik 

Hukuk Fakültesi 

30 442.200 (M) 
30 357.577 (D) 

40 
130 

50 

50 
100 

30 

50 

25 
25 
40 
25 
40 
120 

435.742 (M) 
475.195 (D) 

425.306 (S) 

431.555 (TSJ 
402.956 (TM) 

439.074 (SJ 

419.934 (S) 

415.617(F) 
423.327 (F) 
430.833 (M) 
429.481 (F) 

459.746 (M) 
457.780 (S) 

Fakülte Kontenjan 

İktisadi ve İdari Bilimler Fakültesi 
Çalışma Ekonomisi ve 
Endüstri İlişkileri 50 
İktisat 200 
İktisat (İkinci Öğretim) 200 
İşletme 200 
İşletme (İkinci Öğretim) 

200 
Maliye 100 

iletişim Bilimleri Fakültesi 
Basım ve Yayımcılık 30 
Eğitim İletişimi ve Planlaması 30 
İletişim Sanatları 30 
Sinema ve Televizyon 30 

Mühendislik-Mimarlık Fakültesi 
Çevre Mühendisliği 
449.922 (M) 
Elektrik-Elektronik Mühendisliği 
489.387 (M) 
Kimya Mühendisliği 30 
Mimarlık 30 
Seramik Mühendisliği 25 

Sivil Havacılık Yüksekokulu 
Havacılık Elektrik ve 
Elektroniğı 25 
Sivil Hava Ulaştırma 
işletmeciliği 20 
Uçak Gövde Bakım 15 
Uçak Motor Bakım 1 5 

Turizm ve Otel 
işletmeciliği Y.O. 100 

Puan Türü 

417.649 (TM) 
411.126 (TM) 
399.845 (TM) 
419.914 (TM) 

404.638 (TM) 
409.626 (TM) 

448.866 (TS) 
440.647 (S) 
441.606 (S) 
460.226 (TS) 

25 

25 

441.136 (M) 
480.839 (M} 

451.342 (M) 

481.379 (M} 

447.577 (TM) 
459.821 (M) 
468.260 (M) 

411.207 (TM) 

Mandal'a bilim ödülü 
ANADOLU ÜNİVERSİTESİ, Mühendislik ve Mimarlık 

Fakültesi öğretim üyelerinden Doç. Dr. Hasan Man
dal TÜBİTAK Bilim Ödülü'nü kazandı. Hasan Man
dal'ın "Sialon Seramiklerinde lsıl İşlemleri Tersinir 
Nitelikte Gaz Dönüşümleri" isimli uluslararası dü
zeydeki çalışmasıyla; TÜBİTAK'ın Bilim Teşvik Ödü
lü'nü almaya hak kazandı. Mühendislik dalında Tür
kiye'de sadece dört kişiye verilen ödülü Hasan Man
dal Kasım ayı içinde düzenlenecek bir törenle Cum
hurbaşkanı Süleyman Demirel'den alacak. 

Doçentlik sınavı 
listeleri belli oldu 

ANADOLU ÜNİVERSİTESİ Personel Daire Başkanlı
ğı'ndan yapılan açıklamaya göre Haziran 1998 dö
neminde doçentlik sınavına başvuran öğretim üyele
ri açıklandı. Mezuniyet sonrası doktara düzeyinde 
çeşitli üniversitelerde doktora öğrenimi gören aday
lardan sınavda, üç hakkından birinde, başarılı olanlar 
doçent olmaya hak kazanacaklar. Buna göre Kasım 
1998 yapılacak olan sınava 29 öğretim üyesi girecek. 
Çeşitli bilim dalı ve kodlarında başvuran adaylardan 
yirmidördü ilk, üçü iki, ikisi ise üçünçü haklarını kul
lanacaklar.Doçentlik sınavlarının ilk aşaması eser in
celeme, ikinci ise sözlü sınav şeklinde gerçekleşecek. 
Doçentlik sınavlarında üçünçü hakkında da başarılı 
olamayan adayların yeniden bilim dalı ve kodlarını 
değiştirmesi gerekiyor. 

Dağca'dan veda 
ziyareti 

1. HAVA TAKTİK KOMUTAN! görevinde bulunan 
Tümgeneral Bekir Dağca, Eskişehir'de görev süresi
nin dolması nedeniyle 12 Ağustos 1998 Çarşamba 
günü saat: l l .30'da Anadolu Üniversitesi Rektörü 
Prof. Dr. Engin Ataç'a veda ziyareti gerçekleştirdi. Zi
yaretten sonra üniversite şeref defterini de imzalayan 
Dağca, İstanbul Hava Harp Akademisi Komutanı ola
rak görevine devam edecek. 

Tümgeneral Bekir Dağca üniversite şeref defterini imzalarken 

,., '·'·~~·~.':'t .... .:..ı ........ ~...-~ J~__,;~ 
Anadolu Üniversitesi 
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Sinema salonuna yeni çehre 
1970 yılından bu yana ilk kez kapsamlı yenileme çalışmaları yapılan Sinema Sa
lonu, Eylül 1998'de çok amaçlı olarak hizmete açılıyor. 

~. Galip Ercan ÖZTÜRK 
Anadolu Üniversitesi Sinema Sa

lonu yeniden yapılandırılıyor. Çok 
amaçlı kullanılacak salon .Eylül 
1998'de Uluslararası Eskişehir Fes
tivali'ne kadar tamamlanacak. Ta-

mamiyle Anadolu Üniversitesi'nin 
kendi olanaklarıyla gerçekleştirilen 
Sinema Salonundaki bakım çalış
malarıyla ilgili olarak bilgi aldığı
mız Atölyeler Müdürü Necm@ttin 
Lakeç, Sinema Salonunun çağdaş 

Sinema Salonu t.avanı, yeni düzenleme ile çağdaş bir görüntüye kavuşacak. 

Öge Demirkan 

Anadolu Üniversitesi Basketbol 
Takımı Deplasmanlı Basketbol 

Ligi'nde mücadele ediyor. Dört yıl
dır da yükselme maçlarına katılma 
hakkı kazanıyor ve başa güreşiyor. 
Bu sene de amaçları yükselme maç
larında 2. Lig biletine kavuşabil
mek. 

Deplasmanlı Bölgesel 
Basketbol fagi 

Türkiye'deki Deplasmanlı Bölge
sel Lig'de toplam 10 Bölge var. 
Hepsinde de ortalama 8 takım bulu
nuyor. Toplam 80 takım içinden de 
sadece en iyi ikisi, 2. Lige çıkabili
yor. Bu ise her bölgenin birincileri
nin ve en iyi iki ikincinin oluşturdu
ğu 2. Lige Yükselme Maçları ile be
lirleniyor. 

Bölgesel Lig'in bir diğer özelliği 
ise altyapıya destek vermesi. Bunu 
da koyduğu kurallarla sağlamaya 
çalışıyor. Orneğin 28 yaşın üstün
deki sporcular Deplasmanlı Bölge
sel Lig'de oynayamıyor. Bir diğer 
kural ise 1 O kişilik takımda en az 
beş oyuncunun 20 yaş ve altında 
olması. Bu da takımların altyapıya 
önem vermelerin_!_sağlıyor. _ 

-~onsor arı oruz" 
Anadolu Üniversitesi Basketbol 

Takımı'nın planları ve yeni sezon
daki hedefleriyle ilgili olarak takı
mın antrenörü Ufuk Küçükcan, dört 
yıl boyunca 2. Lige Yükselme Maç
larına giden başka bir takımın olma
dığını belirterek, en kötü sonuçları
nın sekizincilik olduğuna değiniyor. 
Dolayısıyla bu yılki amaçlarının ke-

Deplasmanı ı Bölgesel 
Ligi'nde mücadele ede
cek Anadolu Üniversite
si Basketbol Takımı'nın 
bu yı I da amacı; 2. Lige 
çıkabilmek. Fakat 2. Li
ge çıkabilmek için mad-

di destek arıyorlar. 
Sponsor bulmaları ha
linde 2. Lige çıkacakla-
rını garanti ediyorlar 

sinlikle 2. lig 
olduğunu be-
1 irtmekten de 
çekinmiyor. 
Bunun ya
nında amaç
larının belir
lendiğini fa
kat birçok so
runlarının ol
duğunu da 
sözlerine ek- Ufuk Küçükcan 
liyor. Bugünün koşullarında basket
bola yatırım yapan takımların 2. Li
ge çıktığına değinen Küçükcan: "İyi 
bir takım için maddi desteğe ihtiya
cımız var, dolayısıyla üniversite bi
ze tam anlamıyla destek veremiyor. 
Bunun sebebini de anlıyoruz. Çün
kü Türkiye'de bir çok dalda takımı 
olan bir kulüp, Anadolu Üniversite
si Spor Kulübü. Bu sorunu çözmek 
için biz de isim hakkıyla beraber ta
kıma sponsor aramaya karar verdik" 

teknolojiye uygun şekilde inşaa 
edileceğini söylüyor. Lakeç, "Sine
ma Salonu yaklaşık 20 yıldır bakım 
görmüyordu. Bu yüzden salonu 
baştan aşağıya yeniliyoruz. Salon
da ses düzeni, ışık sistemi, giriş kıs
mı, dekorasyon, makine dairesi, 
projektör makinesi kısacası tepe
den tırnağa değin birçok şeyde de
ğişiklik gerçekleştiriyoruz. Makine 
dairesini genişlettik, ayrıca sinema
nın giriş kısmını da yeniden düzen
ledik. Bakımı üniversitemiz ve atöl
yemiz birlikte gerçekleştiriyor. Sa
lonumuz Eskişehir'e yakışır çağdaş 
ve son teknolojide bir sinema salo
nu olarak hizmet verecektir" dedi. 

Atölyeler Müdürü Necmettin La
keç Sinema Salonunun çok amaçlı 
kullanılacağını da sözlerine ekledi. 

Eylül ayında tamamlanacak Sine
ma Salonu 420 kişilik kapisiteye 
ulaşacak. Bununla birlikte koltuk
lar anfi sistemiyle yerleştirilecek. 
Salon, sinema gösterimi dışında 
konferans, oturum ve tiyatro gibi 
değişik amaçlar için de kullanıla
cak. 

dedi. 
Takıma bir firmanın destek ver

mesiyle 2. Lige çıkacaklarına garan
ti veren Küçükcan, Eskişehir'in sa
nayisiyle bu desteği verebilecek gü
ce sahip oldunu belirtiyor. Sponsor
lukla firmanın da birçok avantajının 
olacağını söyleyen Küçükcan: "Ye
ni sponsor yasasıyla takıma sağla
nacak destek vergiden düşürülebi
lecek, bunun yanında firmanın rek
lamı da olacak" dedi. 
Takıma sponsor sağlanmasıyla 

sağlanacak gelirin altyapı çalışma
larında kullanılacağını ifade eden 
Ufuk Küçükcan: "Bize destek sağla
nırsa biz, parayı Eskişehir'in çocu
ğuna harcayacağız. Bu da Eskişe
hir' deki basketbol potansiyelini or
taya çıkaracak. Bize destek verenler 
aslında Eskişehir'in spor alanında 
gelişmesine de destek vermiş ola
caklar. Böyle bir etkinliğin üniversi
te ile halkı; sponsor ile üniversiteyi; 
halk ile sponsoru birleştireceğine 

inanıyorum" dedi .. ----··-·--·-·-·---

Takıma re · on 
Bu yıl basketbol takımında reviz

yona gideceklerini ifade eden Kü
çükcan: "Ayrılanlarla birlikte takı
mın yüzde 40'ında yenileme yapı
lacak" dedi. Takımın yirmi kişiden 
oluşacağını belirten Küçükcan, en 
iyi 12'nin takıma gireceğini söyledi. 

2. Lige çıkmaları için öğrencisin
den, Eskişehir halkına kadar herke
sin desteğine ihtiyaçları olduğunu 
kaydeden Küçükcan: "En azından 
maçlarımıza gelsinler, bizi destek
lesinler" diye konuştu. 

Şile' de yangınla 
mücadele konferansı 
Orman Genel Müdürü Hasan Basri Canlı: 
''Yangınların etkileri ülkelerin coğrafi ve 
siyasi hudutları ile sınırlı değildir." 
ORMANLARIMIZ VE YANGINL.A MÜCADELE konulu 

konferans 3 Ağustos tarihinde Anadolu Üniversitesi 
Şile Eğitim Uygulama ve Araştırma Merkezi Oteli'nde 
yapıldı. 
Toplantının açılış konuşmasını yapan Yrd. Doç. Dr. 
Rıdvan Kozak ormanların yalnız bir ülkenin değil 
ürettikleri fonksiyonel faydalar itibariyle ortak dünya 
değerleri olduğuna dikkat çekerek çıkan her yangın
da sadece o ülkede yaşayanların değil, dünyadaki her 
canlının zarar göreceğini söyledi . 
Daha sonra söz alan Orman Genel Müdürü Hasan 
Basri Canlı da, 1995 yılı verilerine göre dünya orman
larının miktarının 3454 milyar hektar olduğunu ve 
dünya kara alanının yüzde 26,6'sına tekabül ettiğinin 
altını çizdi. Ormanların devamlılığını sağlama konu
sundaki başarı seviyelerinin devletlerin ve milletlerin 
uluslararası itibarlarının göstergesi olduğunu ifade 
eden Canlı, çıkan her yangından herkesin mutlaka 
ama mutlaka zarar göreceğini çünkü yangınların etki
lerinin ülkelerin coğrafi ve siyasi hudutları ile sınırlı 
olmadığını belirtti. 
Toplantıda bir konuşma yapan Şile Kaymakamı İdris 
Kurtkaya, yüzde 80'i ormanlık alan olan Şile'nin, or
manların korunması konusunda "örnek ilçe" ol
duğunu söyledi. 

Y ahancı öğrenciler 
Rektör'le 

GENÇLiK SERVISLERl'nden gelen öğrenciler Anadolu 
Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. Engin Ataç'ı ziyaret et
ti. Senato odasında gerçekleşen ziyarette basın açık
laması yapan Ataç, Gençlik Servisleri'nden gelen 8 
Wkeden 19 yabancı ve iki Jürk öğrenciyi 15 gün bo
yunca Yunusemre Kampusü'nde ağırladıklarını be
lirtti. Ataç, öğrencilerin çalışma kampları süresince 
çeşitli aktivitelere katılarak Eskişehir'i tanıma fırsatı 
bulduklarını ve fotoğraf sanatı üzerine çalışmalar ya
parak sergi açacaklarını dile getirdi. Basın açık
lamasının ardından öğrenciler ıle görüşen Ataç, öğ
rencilerle birlikte fotoğraf çektirdi. 



Kütüphane' d 
yeni yapılan 
~ Kütüphane ve Dokümantasyon Merkezi'ne kaynak alımı için bir komis
yon oluşturuldu. Her fakülte ve yüksekokuldan birer temsilcinin üyesi olduğu 
komisyon, okulların talep ettiği kaynakların alınmasını organize edecek. 

~ Anadolu Üniversitesi oluşturulan komisyona ek bir bütçe verdi. 
Sağlanan bu ek bütçeyle fakülte ve yüksekokulların talep ettiği kaynakların 
Kütüphane ve Dokümantasyon Merkezi'ne alınması sağlanacak. 

Burak MAVİ 
Kemal İ.COŞKUN 

Anadolu Üniversitesi, Kütüp
hane ve Dokümantasyon Merke
zi kitap alımında yeni bir düzen
leme getirdi. Yeni düzenlemeyle 
fakülte ve yüksekokullardan se
çilen birer temsilci, oluşturulan 
Kütüphane Komisyonu'na kitap 
ve diğer talepleri bildirecekler. 

Fakülte ve yüksekokul temsil
cileri bölüm bazında belirledik
leri kaynakları komisyona sunu
caklar. Rektörlük bu oluşumun 
ardından ek bütçe ayırarak her 
fakülte ve yüksekokulun talep 
edeceği kaynakları kütüphaneye 
kazandırmayı amaçlıyor. 

Kütüphane ve Dokümantas
yon Merkezi Başkanlığı, devlet 
bütçesinden ayrılan ödenekle ki
tap ve dergi alımının kısıtlı oldu
ğunu ve ek bütçeyle alımların ar
tacağını söylüyorlar. Yetkililer, 
komisyonun kitap alımında ve 
akışında kolaylık sağlandığını ve 
önceden yaşanan karışı ki ığı n 
önlediğine değiniyorlar. Komis
yon, temsilcilerinin talep ettiği 
kaynakların kütüphanede mev
cut olup olmadığına bakıp, liste
leri kütüphaneye bildiriyor ve bu 
listelere göre kitap alımı gerçek
leşiyor. 

Yetkililer, komisyon uygula
masıyla fakülteler arasında kay
nak alımında denge sağlandığını 
ve kütüphanenin yükünün hafif
lediğini söylüyorlar. Komisyo
nun talep ettiği bilimsel kaynak
lar dışında öğrencilerin talep et
tiği popüler kitaplar için de ek 
bir bütçe oluşturuldu. Kütüpha
ne yetkilileri, komisyonun kurul
masıyla bugüne değin yaklaşık 2 
bin civarında kitabın kütüphane
ye kazandırıldığını kitap akışının 
yoğun bir şekilde arrtığına dikkat 
~kiyorlar.:. 

Bilgiye sanal e!:_İŞ!_!!l 
Kütüphane ve Dökümantas

yon Merkezi'nde artık sanal or
tamda bilgiye ulaşmak çok ko
lay. Yeni oluşturulan Science Ci
tation lndex (SCI) ile bir tuşa do
kunarak binlerce kaynağın adla
rı ve künyesine ulaşılabiliyor. 
Türkiye'de sayılı üniversitenin 
sahip olduğu bu sistemde ülke
miz üniversiteler sıralamasında 
5. sırada olan Anadolu Üniversi
tesi Kütüphane ve Dokümantas
yon Merkezi önemli bir başarıya 
imza attı. Bu sistemle araştırıl
mak istenen konular veya kay
nakların adları kodlanarak çok 
kısa bir sürede binlerce kaynağa 

ulaşılabiliyor. Yetkililer SCl'yı 
şöyle açıklıyor; "Araştırma yap
mak isteyen öğretim elemanları 
ve öğrenciler hali hazırda eli
mizde bulunan CD-ROM'larla 
konu başlıklarını kodlayarak 
kaynak, dergi ve benzeri mater
yellere ulaşabilecekler. Bu sis
temle birlikte CD-ROM'dan dis
kete de kayıt yapma olanağımız 
var, bu sayede araştırmacı bilgiyi 
doğrudan alabilecek. Örneğin 
bir CD-ROM'da yaklaşık 18 bin 
derginin künyesi mevcut, kulla
nıcı bu sayede hangi dergide ne 
tür makale ve yazıların oldu
ğunu rahatlıkla öğrenebilecek". 
SCI kullanabilmek için önceden 
Kütüphane Danışma Merke
zi'nden rezervasyon yaptırmak 
gerekiyor. Yetkililer SCl'nın veri 
tabanına en kolay ulaşımı sağla
dığını ve günümüz bilgi çağı 
dünyasında bilgiye erişimin hız
lanacağını söylüyorlar. 

Prof. Dr. Fevzi Sürmeli 
Kütüphane Yayın Komisyonu 

Başkanı Prof. Dr. Fevzi Sürmeli, 
kütüphanenin üniversitede her
kesi ilgilendirdiğini ve Anadolu 
Üniversitesi Kütüphanesi'nin gü
nün anlayışına ve teknolojik ge
lişmişliğine göre eksiklerinin gi-

Science Citation lndex sisteminin kütüphaneye gelmesiyle kullanıcı/ar artık, raflarda saatlerce kitap 
aramaktan kurtuluyor ve bilgiye erişim bu sistemle hızlanıyor. 

Üniversitemizin Kütüphane ve Dokümantasyon Merkezi'nde 
öğrenciler internetten tarama yaparak aradıkları 

kaynağa kolayca ulaşabiliyorlar. 

derileceğini ifade etti. Sürmeli, 
kütüphanede kaynakların bö
lümler arasında daha akılcı kul
lanılması yönünde çalışmalar 
yaptıklarını ve kütüphanede yıl
lık olarak sağlanan kaynakların 
herkes tarafından kullanılabil
mesinin hedeflendiğini söyledi. 
istenilen en yeni kitapların ve 
dergilerin tespit edilip bir an ön
ce alınması yönünde temaslara 
başladıklarını söyleyen Sürmeli, 
ayrıca her fakülteye kendi kay
nağını kullanma zorunluluğunu 
getirdiklerini belirtti. Bütün peri
yodik yayınların gözden geçiril
diğini söyleyen Sürme! i, araştır
macıların kendi konularında ya
pılmış araştırmalara ulaşabilme
leri için Citation lndex CD-ROM 
veri tabanlarının alındığını ifade 
etti. Ayrıca üniversitemizin ilk 
on üniversiteye girme hedefi çer
çevesinde kütüphane bütçesinin 
artırıldığını söyleyen Sürmeli, 
üniversite bütçesinin kütüphane 
bütçesine olan oranında 30. sıra
dayken, yapılan çalışmalarla 7. 
sıraya yükseldiklerini kaydetti. 

Prof. Dr. Yusuf Öztürk: 
"Bilimsel araştırma yenilikler 

için yapılır, yeniliklere ulaşabil
mek için de eskiden ne yapıldı
ğını bilmek gerekir" diyen Ecza
cılık Fakültesi Farmakoloji Ana
bilim Dalı Başkanı Prof. Dr. Yu
suf Öztürk, kütüphanenin aka
demik yaşamda vazgeçilmez bir 
yerinin olduğunu ifade etti. Öz
türk, "Kütüphane Komisyo
nu'ndan önce kütüphaneye ayrı
lan bütçe ile o güne kadar abo
neliği yapılan dergileri ancak 
alabiliyordu" dedi. Öztürk, ge
çen seneki bütçe ile yeni bir 
abonelik ya da kitap almak im
kansız olduğunu ancak, 16 Ni
san tarihinde yapılan Kütüphane 
Komisyonu'nun toplantısında 
Anadolu Üniversitesi Rektörü 
Prof. Dr. Engin Ataç'ın 40 mil
yarlık bütçe sözü üzerine yeni 

yayınların alınmasının gündeme 
geldiğini ifade etti. Gelişmeler 
ışığında kütüphaneye Citation 
lndex CD-ROM veri tabanları 
alınmaya başlandığını kaydeden 
Öztürk, 1991 yılından günümü
ze kadar tüm bilimsel araştırma
ların künyelerinin ve özetlerinin 
yer aldığı CD-Rom veri tabanla
rının bilimadamlarına kaynak ta
ramasında büyük kolaylık sağla
yacağını söyledi. Basılı kaynak
lardan yapılan herhangi bir tara
manın ortalama bir hafta ile bir 
ay arasında sürdüğünü söyleyen 
Prof. Dr. Yusuf Öztürk, "CD
Rom veri tabanı ile aynı tarama 
5 dakikada yapılabiliyor" dedi. 
Ayrıca, istek yapılacak yayınlar 
konusunda da düzenleme getir
diklerini kaydeden Öztürk, istek 
yapma tarihleri ve bunların du
yurulmasında artık problem ya
şamadıklarını söyledi. Öztürk, 
bu bilgilerin kendilerinden alına
cağı gibi üniversitenin web sayfa
sında bulunan duyurular yolu ile 
de elde edilebileceğini belirtti. 

Doç. Dr. Feridun Ak.yürek 
Doç.Dr.Feridun Akyürek, fa

külte ve yüksekokulların istekleri 
doğrultusunda bir forı11 geliştir
diklerini ve dergi ve kitap için 
geliştirilen bu formların panolara 
asıldığını duyuran Doç. Dr. Feri
dun Akyürek bütçeye göre çalış
ma yapıldığını kaydetti. Konser
vatuvar olarak birkaç derginin 
abonesi olduklarını söyleyen Ak
yürek, yeni dergilere de abone 
olacaklarını belirtti. Yapılan bu 
çalışmanın çok olumlu gittiğini 
vurgulayan Akyürek, "Ancak alı
nacak kitap ve derginin gereklili
ğini tespit etmek gerekir" dedi. 
Bunun için lnternet'te, Konserva
tuvar olarak, dergi ve kitaplar 
hakkında bilgi vermeyi amaçla
dıklarını ve bunun her fakültede 
gerçekleşmesi halinde daha ya
rarlı olacağını söyleyerek söz
lerini tamamladı. 


